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بیرانوند: کلینشیت دیگر مهم نیست
<;br&#47;><br&#47>.دروازهبان تیم ملی ایران پس از بازی مقابل چادرملو به روند مثبت برگشته و کاملا باروحیه نشان میدهد

به گزارش سایت خبری پرسون، تمرین امروز تیم تراکتور با حضور خبرنگاران و عکاسان برگزار شد و در این بین علیرضا بیرانوند به شدت موردتوجه اهالی
رسانه قرار داشت و بارها مقابل دوربین آنها ایستاد.

بیرانوند در گفتوگوی کوتاهی در مورد ماجرای اهدای پیراهنش به یک هوادار صحبت کرد. این اتفاق در حاشیه بازی چادرملو رخ داد، زمانی که
بیرانوند قصد داشت پیراهنش را به یک هوادار بدهد اما یکی از اعضای کادر تراکتور از این اتفاق ممانعت کرد و گفت پیراهن کلینشیت را نباید به

کسی بدهد.

با این حال بیرانوند دو روز بعد با دعوت از این هوادار به تمرین، پیراهن خود را به او داد تا این هوادار خردسال بسیار خوشحال شود. حالا گفتوگوی او
را بخوانید:

به صدر جدول بسته نگه داشتن دروازه رسیدید.

کلینشیت دیگر مهم نیست. انقدر برایم مهم نیست که حتی فصلی که سهگانه گرفتیم هم اصلا دستکش طلایی را هم نگرفتم. مهم نیست. البته اسمش
را شنیدم برداشتهاند و ... . اسمش را چه گذاشتهاند؟

مهر و موم.

(با خنده) دیگر برایم مهم نیست.

لباست را دادی، این بازی هم دستکشت را میخواهند.

نمیدانم چه اتفاقی افتاد گفتند لباس کلینشیت. اصلا مهم نیست. من تمام بازیهایی که کلینشیت کردم، لباسم را هم بعد از بازی دادم. شما بازی
سپاهان را ببین. ما ۱۰ نفره در اصفهان، سپاهان را بردیم و لباسم را دادم. یک بنده خدایی یک حرفی زد و من همان لباس را دیروز به او دادم و گفتم دعا

کن بازی را با گل خورده ببریم. اصلا برایم مهم نیست. مهم موفقیت است.

او در ادامه گفت: واقعا بردن مهمتر است. کلینشیت برای چه؟ کلینشیت میکنی و جایزهاش را میگیری. من سالی که سهگانه گرفتم، جایزهای نگرفتم.
۱۹ بازی کلینشیت کردم و جایزهای نگرفتم، چون اصلا مهم نیست.


